
 

Referat 14. december 2022 

 Skolebestyrelsesmøde 

 Skolen ved Sundet  

Dagsorden ved Lena, Amelevi, Morten og Johnni 

 

Deltagere: Amelevi, Kuno, Asger,  Lena,  Morten, Nis, Peter , Pernille, Mathias,  Johnni, Trine, 
Henning, 

 

Supp: 

Afbud:  

Gæster:  

Sted og tid: 
I VORES NYE “UDSKOLINGSBYGNING”.  

Referent: Trine Gjerløv   

Ordstyrer: Lena 

 

Punkt: Emne Formål (Beslutning, Drøftelse, 
Orientering) 

Ansv
arlig 
for 
punk
t 

Tid: 

1. Gennemløb og godkendelse af 
dagsorden samt punkter til 
eventuelt 
Fastlæggelse af dagsorden 

Dagsorden er gennemgået.  Lena  

2.  IT - strategi for devices på skolen Oplæg og drøftelse 
 
Kevin skolens It- vejleder holder 
oplæg.  
Skolen har meget store udgifter til 
at udskifte/reparere skærme på 
computere. Der er mnimale 
udgifter på reparation af Ipads.   
Skolen har ikke en forsikring der 
kan dække disse reparationer.  
Vi ser et tydeligt billede af, at det 
kun er computere der er udlånt af 
skolen der går i stykker. Det vil 
sige det er ikke elevernes eget 
udstyr der går i stykker.  
Vi har i 2022 haft udgifter til 
reparation  der svarer indkøb af 30 
nye computere.  
 
Bestyrelsen ønsker punktet tages 
op igen i løbet af foråret.  
Bestyrelsen har et stort ønske om, 
at forældrene går i dialog med 

Nis  



 

eleverne om at passe bedre på 
skolens it-udstyr.  
 

3.  Meddelelser fra elevrådet (Kun 
orientering, ingen drøftelser med 
mindre annonceret) 

I elevrådet har der været en 
drøftelse af elevfordelingen i 
gårdene.  
Der er et ønske om at det er 
tydeligere hvor man må være i 
gårdene.  
Et ønske om at de basket- og 
fodbolde der tidligere var ved 
personalerummet i udskolingen og 
nu er væk, kommer frem igen.  
Der er et ønske om en elevfest.  
Der er et ønske om, at eleverne 
må være i klasselokalerne i 
pauserne.  
Ønske om EAT bestikholdere i 
klassen.  
Det ville være rart hvis det var 
tydeligere at se hvilket faglokale 
man er i. Rart med noget der 
visuelt understøtter i lokalet.  

Forp
erso
nska
b 

 

4. Princip om inklusion på SvS- se 
bilag princip om inklusion 
 

Review - drøftelse og beslutning 
 
Der er ført tilsyn med princippet.  
 
Det skal sikres at princippet lever i 
Ressourcecenteret.  
 
 
 

Alle  

5. Kontaktforældremøde januar Nyt møde den 31.1.2023 
Dagsorden er den oprindelige.  
Tilmelding på kalender 
invitationen.  
 
Alle medlemmer af bestyrelsen 
opfordres til at deltage.  
 

Amél
evi, 
Kuno 
og 
John
ni 

 

6. Ferieplan 23/24 se bilag 
Vejledende ferieplan for 
København og kalender for 23/24 

Der kikkes ind i den vejledende 
ferieplan.  
Skolens MED udvalg anbefaler vi 
følger den vejledende.  
Skolebestyrelsen beslutter at 
skolens KKFO holder lukket 
imellem jul og nytår 2023, for at 
kunne følge den vejledende 
ferieplan 2023/2024. 

John
ni 

 

7. Meddelelser som ikke fremføres 
under øvrig dagsorden: 

a) Medarbejderrep. 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleledelse 

a.) Nis oplever fra pædagoger 
og lærere, at er glade for 
kompetenceløft  i form af 
netværksmøder og 
inddragelse af 
kompetencecenter.  

  



 

b.) Ingen medd.  
c.) KKFO ved 

kvalitetssamtalen med 
området, er det tydeligt, 
at der er rigtig god trivsel i 
KKFO ´en.   
Tilsynet kan ses på skolens 
hjemmeside.  
Der har lige været afholdt 
julefest og der var rigtig 
mange besøgende.  

e) KKFO leder på 
friluftsskolen går på 
pension dec.2022. 
Ansættelsesprocedure er i 
gang.  
Inklusionskoordinator er 
startet pr 1.12. 
Hun er ved at finde sin vej 
ind i det.  
Luciaoptaget var i de nye 
bygninger, det gik rigtig 
godt.  
Generel orientering og 
status på byggesag.  

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

8. Evt. 
 

Der er intet   

 

 

Opfølgning på beslutninger/opgaver fra dagens møde:  

Input fra bestyrelsen i forhold til inde/ude ordning i udskolingsbygningen.  

 

Til et kommende møde: 

Ændring omkring billeder på Aula. 

Forældreråd KKFO 
Hvordan skal samarbejdet være? Er der brug for et princip. Evt. en fra forældrerådet, som vil deltage i 
principgruppen. 

 



 

 
 

 

 


